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ZAPISNIK 6. REDNE SEJE ŠS UL FKKT 
 
 

Začetek seje ob 15.00 
 

Prisotni: Aleš Zupančič, Aljaž Škrjanc, Bine Ledinek, Katja Pombeg, Maša Arnšek, Ula Rozman, 

Blaž Oblak, Ajda Cafun, Luka Dejanović, Katja Rašl, Aleksandra Gliha, Nina Živec, Ivo Urh, Tadej 

Lesjak, Simon Preložnik, Blaž Tratnik, Aneja Tuljak, Eva Vidak, Andrej Hoivik (predsednik). 
 
Odsotni: Aneja Tahirović, Sara Hodžič, Špela Krznarič, Ana Grom, Ciril Štern, Gašper Murn, Sara 

Drvarič Talian.  
 
Predlagani dnevni red:  
 
1. Potrditev dnevnega reda 
2. Sprejem zapisnika 5. redne seje 
3. Razprava o mnenju za izr. prof. dr. Matevža Pompeta  
4. Potrditev mnenja za doc. dr. Andreja Pevca 
5. Potrditev mnenja za asist. dr. Roberta Susiča 
6. Sprejetje prenovljenega Finančnega načrta ŠS UL FKKT za leto 2016 
7. Organizacija oz. pridobitvev sponzorskih sredstev 
8. Plan dela za mesec maj in junij 
9. Poročilo predsednika 
10. Problemi v letnikih 
11. Razno 
 
AD 1: Andrej je predlagal, da se 6. točka črta iz dnevnega reda, obrazložitev bo podal skupaj s 7. 

točko dnevnega reda. Dnevni red s spremembo je bil soglasno sprejet.   
 

AD 2: Zapisnik 5. redne seje ŠS UL FKKT je bil soglasno sprejet. 
 

Luka Dejanović je prišel na sejo.  
  



AD 3: Razprava o mnenju za izr. prof. dr. Matevža Pompeta. Zaradi težav z zelo dolgim 

popravljanjem izpitov in nekvalitetnimi .ppt predstavitvami ŠS ni naklonjen pozitivnemu mnenju. 

Dekan se je iz postopka izločil. Predsednik ŠS se je sestal s kandidatom in prodekanom za 

dodiplomski in magistrski študij. Na sestanku je kandidat obljubil, da bo do septembra spremenil 

svoje prosojnice in vse prihajajoče izpite popravil v sedmih delovnih dneh. ŠS UL FKKT je 

soglasno sprejel, da bo o mnenju za izr. prof. dr. Matevža Pompeta odločal septembra.  
 
AD 4: Mnenje za doc. dr. Andreja Pevca za ponovno izvolitev v naziv docent  je bilo soglasno 
sprejeto.  
 

AD 5: Mnenje za asist. dr. Roberta Susiča za ponovno izvolitev v naziv asistent je bilo soglasno 
sprejeto.  
 

AD 6: (črtana)  
 
AD 7: Andrej je povedal, da je finančna situacija ŠS UL FKKT slabša kot je bilo ocenjeno v 

finančnem načrtu za leto 2016, saj so se sredstva lanskega leta brisala – pričakovali smo, da se 

bodo prenesla. Povedal je, da bo fakulteta financirala izdajo promocijskega biltena ŠS FKKT. S 

tem biltenom bi pridobili na prepoznavnosti in lažje dobili sponzorska sredstva.   
 

Na Googlu bo ustvarjena tabela približno 30-ih podjetij, ki so potencialni sponzorji ŠS. Vsak svetnik 
naj si izbere eno podjetje in z njimi stopi v kontakt ter jih zaprosi za sponzorska sredstva. 

Natančnejša navodila za izvedbo bodo tudi v tabeli.  
 

Aleksandra je predlagala, da bi bilo bolje iti osebno na sedež podjetja in tam zaprositi. Andrej je 

predlagal, da naj to naredijo vsi tisti, ki imajo takšno možnost.  
 
 
AD 8: Andrej je povedal, da bo 26.5 za fakulteto piknik in nas povabil. Povedal je tudi, da je na isti 

dan tudi posvet o doktorskem študiju in študente višjih letnikov povabil na dogodek. Spomnil je, da 

se čez pol meseca začne izpitno obdobje. Opozoril je, da se morajo na izpite vsi prijaviti, prav tako 
je potrebno izpolniti ankete pred prijavo na izpit. 
 

Ajda Cafun je prišla na sejo.  
 

AD 9: Andrej je povedal, da je Senat FKKT sprejel sklep, da se k povprečni oceni na diplomi doda 

tudi lestvica, kamor se razvrsti generacije študentov glede na uspeh. Povedal je, da so nekatere 

članice takšne predloge na pobudo študentov zavrnile. Ugotovili smo, da študentski svet ne 

soglaša s takšnim rangiranjem študentov.  
 
Andrej je povedal, da je bil izvoljen v Habilitacijsko komisijo Univerze v Ljubljani.  
 

Luka Dejanović je odšel. 
 



AD 10: Svetniki so predlagali, da se uredijo študentske izkaznice, saj imajo nekatere sliko, na 

nekaterih piše “no picture” ipd.. Predlagali so tudi ukinitev VIS anket, saj ni smiselno dvakrat 

izpolnjevati isto stvar. Andrej je povedal, da se to načrtuje za leto 2016/2017, če se bodo 
univerzitetne ankete izkazale za dobre. 
 

AD 11: Aleš je izpostavil problem prestavitve spisanja mnenja za kandidatko; senat bi moral eno 

leto po predložitvi kandidature za ponovno izvolitev po pravilniku postopek izvolitve izvesti do 

konca. Andrej je rekel, da je s tem seznanjen in da meni, da tu ne bo dodatnih zapletov (»zadevo« 
se bo izpeljalo, kot je bilo dogovorjeno na mediaciji. 
 
 
 
 
 
Seja se je zaključila ob 16.10.            Zapisal:     Bine Ledinek,  

tajnik ŠS UL FKKT 
 
 
 
  Andrej Hoivik, 

                                                                                                    predsednik ŠS UL FKKT 
 

 


